
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole 

Dato 03.04.2025 

Ordstyrer: Celia Kirkegaard Nielsen 

Referent: Tina Ulrik Øllgaard 

Afbud: Louise Wulf 

Dagsorden Indhold Referat 

1. Godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt 

2. Godkendelse af referat

Referat godkendt 

3. Bestyrelsens arbejde - Mødedatoer og -tidspunkter gennemgås og vedtages. Datoer og tidspunkter er lagt i skolens 
kalender. 

Gennemgang af arbejdspapirer. 
Claus gennemgår kompetenceplanen. 
Forretningsordenen for bestyrelsen på Randers Lille Skole 
gennemgås. 
Forretningsordenen bør gennemgås i løbet af efteråret.  

Onsdag den 21. maj er der intromøde for nye 
bestyrelsesmedlemmer et sted i Jylland. Info følger. 

Kvartalsplanen gennemgås. 

Udvalgsarbejde gennemgås. 
- Legepladsudvalg

I efteråret nedsættes udvalg til gennemgang 
og revidering af forretningsorden for hhv. 
bestyrelse og, generalforsamlingen samt 
kompetenceplanen. 



- Indendørs investeringsplan
- Intra - kommunikation

4. Politikker Følgende politikker skal godkendes: 
- Sygdom og fravær med løn

- Antimobbestrategi

- Politik for brug af sociale medier

Godkendes med følgende ændring: ”runde 
fødselsdage” i stedet for 50 år og 60 år. 
Derudover tilføjes ”flyttefri”. 

Formuleringen omkring fødselsdagsbesøg i de 
yngste klasser fjernes, da det ikke har været 
praksis de senere år. 

Behandles igen på et senere tidspunkt. 

5. APV Claus orienterer om, at der skal laves APV i 2025 og hvordan 
processen vil komme til at forløbe. 

6. Orientering fra ledelsen Berit orienterer om, at det går godt med spirerne. 

Lars orienterer om vikararbejdet. 
Der er pt. kun to vikarer, men de øvrige to vikarer vender 
tilbage om kort tid. 

Claus orienterer. 
TAP-afdelingen kører godt. 
Efter en vinter med meget sygdom, lysner det nu. 
Forælderarbejdsdag den 13. juni. 
De kommende spirer består af en stor gruppe søskende til 
nuværende elever. 



På tirsdag springer magnolien ud. 
Repræsentantskabsmøde fredag den 25. april i Rørvig. Claus og Celia tager af sted. Andre er også 

velkomne, giv Celia besked. 

7. Eventuelt Bestyrelsen vendte ”Pulje til afprøvning af 
skolemadsordninger i den nationale forsøgsordning for 
skolemad 2025-2028”. 

Da projektet indebærer, at skolen kun vil have 
mulighed for at deltage med en gruppe 
(indskoling, mellemtrin eller udskoling), er 
konceptet ikke attraktivt. 


